
siete. Obec na týchto pozemkoch zará-

bať nebude, cena pozemkov sa bude 

odvíjať od ceny výkupu pozemkov 

a ceny inžinierskych sietí. Záujem 

o kúpu pozemkov je v našej obci vy-

soký. Oslovila som aj vlastníka „Bun-

košových humna“ -  priestoru pri MŠ 

p. Šimka či by nebolo možné odkúpiť 

tento pozemok, stretli sme sa spolu 

s poslancami s p. Šimkom. Na stretnu-

tí sme cenu za m2 síce znížili, ale za-

tiaľ nie je pre nás prijateľná. Táto 

možnosť však zostáva otvorená, na-

koľko by sme v tomto mieste mohli 

prepojiť Viesku s Uličkami, vznikol 

by priestor na výstavbu bytovky zo 

ŠFRB, ale aj 3 maximálne 4 stavebné 

pozemky.     

4. pilier:  

Zvyšovanie kvality života detí, ich ro-

dičov i seniorov sa prejaví napríklad aj 

po rekonštrukcii ZŠ na MŠ, kde jeden 

pavilón je viac ako spolovice prázdny 

a deti v MŠ sú v stiesnených podmien-

kach. Verejné obstarávanie na rekon-

štrukciu je už ukončené a víťazná fir-

ma musí ukončiť stavebné práce do 

31.7.2015, aby sme mali čas presťaho-

vať MŠ a pripraviť začiatok nového 

školského roka nielen v nových prie-

storoch, ale aj s novým právnym sub-

jektom Základná škola s materskou 

školou Dojč. Žiadosť je podaná na 

MŠVVaŠ SR. Podaniu žiadosti však 

Vážení spoluobčania, 

držíte v rukách prvé vydanie Dojčan-

ských novín v tomto roku.  Na úvod 

mi dovoľte sa poďakovať za prejavenú 

dôveru, ktorú ste mi prejavili 

v komunálnych voľbách. Uvedomujem 

si, že nie všetci ste ma volili, ale 

chcem byť starostkou pre každého jed-

ného občana našej obce bez ohľadu na 

to, či ste mi dali svoj hlas. Prehlasujem 

na svoju česť, že urobím všetko pre to, 

aby som Vašu dôveru nesklamala, aby 

sa Dojč rozvíjal a bol miestom na kva-

litný život jeho obyvateľov.            

Volebný program môjho tímu stojí na 

štyroch pilieroch, ktoré sa snažím od 

začiatku svojho pôsobenia na poste 

starostky napĺňať.        

1.pilier:            

Starostlivosť o čistotu a úpravu verej-

ných priestranstiev – začali sme 

s upratovaním a maľovaním kancelár-

skych priestorov na Obecnom úrade, 

upratovaním archívov v obci, výme-

nou osvetlenia v zasadačke, vyčiste-

ním dvora obecného úradu od konárov 

a ostatného biologického odpadu 

a komunálneho odpadu, ale aj zatiaľ 

ručným čistením potoka, záhonov 

v revitalizovanej časti obce, čistením 

rigolov na Kolónii, pravidelným zame-

taním a zbieraním odpadkov na auto-

busových zastávkach, v priekopách, 

vyhrabávaním v okolí kostola. V máji 

sa začne so strojovým čistením potoka, 

ktorý sa bude ručne dočisťovať záro-

veň s úpravou narušeného brehu. Chý-

bajúce alebo poškodené dlaždice sa 

budú dopĺňať a vymieňať. V obci sme 

vyrezali suché, poškodené stromy 

a vysadili sme na ich miesto lipy 

a javory.        

2. pilier: 

Kanalizácia – veľký problém našej 

obce, ktorý riešim spolu s BVS 

a starostami susedných obcí. Projekty, 

ktoré podala moja predchodkyňa, Ing. 

K. Horňáková, ani po doplnení chýba-

júcich častí neboli na Environmentál-

nom fonde úspešné. Základným prob-

lémom je ČOV, ktorá kapacitne nesta-

čí a hľadáme riešenie, ako zabezpečiť  

čistenie odpadových vôd efektívne 

a bezstarostne minimálne, výhľadovo 

na 50 rokov. V tomto smere spolupra-

cujem so starostami susedných obcí 

a Ing. Budovičom, ktorý v súčasnosti 

pripravuje štúdiu a po jej odsúhlasení 

obecným zastupiteľstvom, by vypraco-

vával projektovú dokumentáciu. Zatiaľ 

sa budem sústreďovať na získanie fi-

nančných prostriedkov na budovanie 

kanalizácie v obci.   

3. pilier: 

V súčasnosti oslovujem vlastníkov 

pozemkov na Záhumeniciach, kde má-

me pripravenú štúdiu na 22 pozemkov, 

ku ktorým obec vybuduje inžinierske 

Prvých 100 dní novej pani starostky 

Fašiangy—najveselšie a najbláznivejšie obdobie v roku  

Fašiangové sprievody a oslavy sú spomienkou na staré časy a túto peknú tradíciu sme si pripomenuli tento rok aj my v Dojči. Ako pomi-

nulé roky sa na organizácii fašiangov podieľal Dobrovoľný hasičský zbor 

Dojč.  Fašiangovú sobotu začali hneď ráno 14.2.2015 naši dojčan-

skí turci "skákaním" po dedine. O deviatej si už mohli návštevníci pose-

dieť pred pohostinstvom U Tatu a pochutnať si na zabíjačkových dobro-

tách. Záujem bol veľký, jaternice sa nestíhali piecť. Z kultúrneho do-

mu vykročil skromný sprievod masiek až k pohostinstvu U tatu, kde po-

kračovala zábava do poobedia. Členovia DHZ Dojč spoločne nachystali 

divadelné predstavenie legendárneho Mrazíka na kolieskových korču-

liach v Kultúrnom dome. Toto vystúpenie zožalo veľký potlesk. Aj tento 

ročník fašiangov nám dokázal, že kde je chuť a vôľa, tam je aj cesta. A my 

sa touto cestou uberať chceme, lebo udržiavanie tradícií, s ktorými žili na 

dedine aj naši predkovia a ich odovzdanie mladším generáciám, je zámerom tejto organizácie.                              -Júlia Kozánková, členka DHZ Dojč- 
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predchádzali súhlasné vyjadrenia so 

zlúčením ZŠ a MŠ jednotlivých                   

samosprávnych orgánov školy – Rady 

školy pri MŠ a Rady školy pri ZŠ, ako 

aj RÚVZ, HZZ, ŠŠI, odboru školstva 

OÚ v Trnave, ale aj Inšpektorátu prá-

ce. Najviac nás „potrápil“ Inšpektorát 

práce, ktorý zistil nedostatky 

v revíziách (elektrika, plyn, ohrievače 

vody, tlakové nádoby), chýbajúci hlá-

sič úniku plynu a CO hlásič v kotolni 

MŠ, chýbajúce krytky v zásuvkách,  

madlá na schodoch na WC v škole, 

chýbajúce protokoly o vonkajších 

vplyvoch, nevykonávaná požadovaná 

údržba a nedodržaná periodicita revízií 

elektrických zariadení. Všetky nedos-

tatky sme odstránili, vykonali sa všet-

ky revízie a opravy.   Najbližšie nás 

čaká rekonštrukcia ZŠ na MŠ, ktorú 

budeme realizovať z vlastných zdrojov 

z rezervného fondu, avšak vo februári 

som podala aj projekt na rozšírenie 

kapacít MŠ na MŠVVaŠ SR na získa-

nie dotácie zo štátu.  Na decembrovom 

zastupiteľstve poslanci odsúhlasili rie-

šenie havarijnej situácie plynovej ko-

tolne v ZŠ. Havarijnú situáciu kotolne 

som predložila do 15.1.2015 na odbor 

školstva OÚ v Trnave a vo februári 

bola naša žiadosť posúdená ako opráv-

nená a momentálne vrcholí verejné 

obstarávanie. Po ňom sa začne 

s rekonštrukciou plynovej kotolne 

v ZŠ. Objekt materskej školy však od 

septembra začneme prerábať 

a pripravovať na Zariadenie sociálnych 

služieb pre dôchodcov, ktoré bude slú-

žiť aj ako denný stacionár. Na rekon-

štrukciu tohto objektu som podala dva 

projekty na dotáciu na MF SR. Okrem 

toho pripravujeme vybudovanie parko-

viska pri cintoríne, kde odkúpime časť 

pozemku rodiny Martinkovičových.  

K zvyšovaniu kvality života iste pri-

speje aj rekonštrukcia osvetlenia, ktorá 

ma v poslednom období zamestnala asi 

najviac. Ešte v januári som odovzdala 

materiály k verejnému obstarávaniu 

riaditeľovi Ing. Sládečkovi a vo febru-

ári bola zverejnená výzva na podáva-

nie ponúk. V marci som sa spolu s Ing. 

Pavlom Vymislickým zúčastnila otvá-

rania obálok a vyhodnotenia ponúk, 

písali sa žiadosti o vysvetlenie a dopl-

nenie ponúk a  17.4.2015 prebehla 

elektronická aukcia. V pondelok 

20.4.2015 som bola vyzdvihnúť zatiaľ 

neukončené verejné obstarávanie v 

agentúre v Nitre, aby som ich zaviezla 

do BA do SIEA na kontrolu. Bez 

úspešnej kontroly v SIEA, nemôžem 

podpísať s víťazom verejného obstará-

vania zmluvu na rekonštrukciu verej-

ného osvetlenia a najväčší problém je, 

že máme málo času. Rekonštrukcia 

musí byť zrealizovaná aj uhradená do 

30.06.2015, pričom SIEA má na posú-

denie správnosti verejného obstaráva-

nia maximálne 3 mesiace. Okrem toho 

obec nemala vypracovaný dopravný 

pasport, ktorý som zadala na vypraco-

vanie Ing. Gergelovej a v súčasnosti je 

na schválenie na Dopravnom inšpekto-

ráte u Bc. D. Pavlíka. Ing. Gergelová 

spracúva aj Plán sociálneho a hospo-

dárskeho rozvoja našej obce na roky 

2015-2020, ktorý potrebujeme aj 

k účasti na čerpaní eurofondov. Riešila 

som súdny spor obce s obyvateľkou, 

stretli sme sa spoločne aj s právnymi 

zástupcami oboch strán, nakoľko 

k dohode neprišlo a druhá strana preja-

vila záujem dohodnúť sa, oslovili sme 

mediátora p. Jablonického, pričom 

sme podpísali mediačnú dohodu 

a súdny spor ukončili. Dlh obyvateľky 

voči obci bude odpracovaný v zmysle 

mediačnej dohody. Pripravili a spustili 

sme novú webstránku obce 

s pôvodnou doménou www.dojc.sk, na 

ktorej si môžete prečítať, okrem iného, 

aj staršie čísla Dojčanských novín. 

V súčasnosti webstránku napĺňame 

informáciami, prosím, dajte nám ešte 

chvíľu času. Tomuto aktu predchádza-

la široká diskusia s prezentáciou ponúk 

firiem na tvorbu webstránok. Dúfam, 

že webstránka bude zdrojom informá-

cií pre Vás a na čokoľvek čo Vám bu-

de na stránkach chýbať, nás môžete 

upozorniť.                                            

V súčasnosti kontrolujem spracovanie 

daní a poplatkov v roku 2015 ako 

aj v predchádzajúcich rokoch, kontro-

Prvých 100 dní novej pani starostky ... pokračovanie z prvej strany 

lujem zoznamy dlžníkov. Ak Vám prí-

de výzva na uhradenie nedoplatkov 

a Vy máte doklad o úhrade týchto pla-

tieb, prosím, príďte na obecný úrad, 

aby sme problém vyriešili. Zoznam 

dlžníkov bude uverejnený aj na web-

stránke, v prípade, že ani po výzve 

nebudú nedoplatky uhradené. Tiež ste 

si asi všimli, že niektorí obyvatelia 

majú označené popolnice samolepkou 

s označením obec Dojč, erbom obce 

rokom 2015 a číslom. Zatiaľ sú ozna-

čené popolnice obyvateľov, ktorí uhra-

dili TKO do konca marca 2015. Po-

stupne spracujeme a označíme aj ostat-

né popolnice, ktorých majitelia už za-

platili poplatok za TKO v apríli.  Mož-

no sa Vám stalo, že máte viac popo-

lníc, ale nálepku ste dostali len na jed-

nu. V tom prípade je potrebné, aby ste 

prišli na obecný úrad a spoločne nájde-

me riešenie. V zmysle VZN č. 2/2008 

z 11.12.2008 na 120 l popolnicu pripa-

dajú 4 členovia domácnosti, pričom za 

každého člena sa platí 12 € na rok. Ak 

by ste chceli ešte ďalšiu popolnicu, sú 

dve možnosti: po prvé zaplatíte si ešte 

jednu 120 l popolnicu v plnej výške 40 

€, alebo po druhé doplatíte do výšky 

240 l popolnice a my Vám vymeníme 

120 l popolnicu za 240 l, pričom 240 l 

popolnica stojí 63 €. Druhý variant je 

pre Vás výhodnejší, ale je to na Vašom 

rozhodnutí.                              

V najbližšom období sa začne s čiste-

ním potoka, ktoré bude realizovať 

Agrostav a.s. Senica, pričom zamest-

nanci ObÚ spolu s aktivačnými pra-

covníkmi z ÚPSVaR budú upravovať 

breh potoka. 

Aj prostredníctvom Dojčanských no-

vín Vás chceme informovať o dianí 

v Dojči, o pripravovaných akciách, ale 

aj o zasadnutiach Obecného zastupi-

teľstva, činnosti starostky obce 

a spoločenských organizácií pôsobia-

cich v obci. 

Naše obecné noviny vychádzali 

v minulosti nepravidelne, ale cieľom 

redakčnej rady je poskytnúť informač-

ný zdroj pre obyvateľov, a práve preto 

sme sa rozhodli, že budú vychádzať 

trikrát v roku. Prispievateľmi môžete 

byť aj Vy, stačí zaslať Váš príspevok 

na adresu obec@dojc.sk.        

                                  -Slavomíra Melišová-  

„Objekt materskej školy však od 

septembra tohto roku začneme prerábať 

a pripravovať na Zariadenie sociálnych 

služieb pre dôchodcov, ktoré bude 

slúžiť aj ako denný stacionár. „ 
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12.12.2014—ustanovujúce zasadnutie 
 OZ schválilo: 

 zásady odmeňovania poslancov obce Dojč, členov komisií a ďal-
ších osôb v predloženom znení; 

 poverenia Ing. Pavla Zicha výkonom funkcie sobášiaceho v Mat-
ričnom obvode Dojč. 

 OZ určilo: 

 poslanca Antóniu Mikulíkovú zvolávaním a vedením OZ v prípa-
doch podľa § 12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 tretia 
veta a ods. 6 tretia veta zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriade-
ní v znení neskorších predpisov; 

 počet členov komisií: 5; 

 mesačný plat starostky obce  v zmysle zákona č. 253/1994 Z.z. o 
právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primá-
torov miest v znení neskorších predpisov, podľa § 4 ods. 1 bod 3 
vo výške 1,98 násobku priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v 
národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov Štatistické-
ho úradu SR za predchádzajúci kalendárny rok; 

 plat zástupcu starostky v závislosti od rozsahu zastúpenia staros-
tky; 

 OZ zriadilo komisie a zvolilo jej členov: 

 Komisia finančná a správy majetku—predseda: Svetlana Šefčíko-
vá, členovia: Katarína Čelústková, Antónia Mikulíková, M. Zburí-
nová, A. Petrášová; 

 Komisia stavebná a životného prostredia—predseda: Andrej Vi-
cian, členovia: Martina Gajarová, Antónia Mikulíková, Pavol 
Kondrla, Pavol Vymislický; 

 Komisia školstva, kultúry a športu—predseda: Zuzana Macková, 
členovia: Pavol Zich, Júlia Kozánková, Beáta Bátorová, Elena 
Danková; 

 Komisia na ochranu verejného poriadku—predseda: Peter Or-
ságh, členovia: Júlia Kozánková, Pavol Zich, Alena Polláková, Ján 
Ušiak; 

 Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verej-
ných funkcionárov—predseda: Antónia Mikulíková, členovia: 
Katarína Čelústková, Andrej Vician, Martina Gajarová, Zuzana 
Macková. 

30.12.2014—1. zasadnutie 
 OZ schválilo: 

 zmenu rozpočtu Rozpočtovým opatrením starostky č. 3/2015; 

 rozpočet obce Dojč na rok 2015; 

 plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Dojč na I. pol-
rok 2015  

 OZ súhlasilo: 

 s riešením havarijnej situácie plynových kotlov v plynovej kotolni 
ZŠ v Dojči podaním žiadosti na riešenie havarijnej situácie na OÚ 
v Trnave, odbor školstva a následne na MŠVVaŠ SR; 

 s tým, aby hlavný kontrolór obce mohol vykonávať inú zárobko-
vú činnosť popri funkcii hlavného kontrolóra. 

23.1.2015—2. zasadnutie 
 OZ súhlasí: 

 s vykonaním potrebných krokov na vytvorenie nového právneho 
subjektu: Základná škola s materskou školou, Dojč 137 a jej súčastí 
MŠ, ŠKD a ŠJ; 

 aby firma Yellownet s.r.o. do 5.2.2015 dokončila a sfunkčnila 
stránku obce v zmysle požiadaviek obce. Pokiaľ webstránka ne-
bude do tohto termínu hotová, obec Dojč odstupuje od zmluvy; 

 s prenájmom kultúrneho domu v Dojči na fašiangové slávnosti na 
dni 13.-15.2.2015. 

UZNESENIA zo zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Dojči  

 OZ schválilo: 

 pracovný poriadok zamestnancov obce Dojč; 

 organizačný poriadok obce Dojč; 

 určenie obvodov poslancov—bližšie v článku „Predstavenie 
poslancov. 

 OZ zrušilo: 

 uznesenie č. 14/2013. 

20.2.2015—3. zasadnutie 
 OZ schválilo: 

 zmenu rozpočtu rozpočtu obce na rok 2015 Rozpočtovým opat-
rením starostky obce č. 1/2015 

 OZ súhlasilo: 

 s podpísaním zmluvy na sociálnu posudkovú činnosť s Mes-
tom Senica 

 s oslovením spoločnosti Galileo, aby vytvorila nový web obce 
Dojč; 

 s odkúpením pozemku s rozlohou 869 m2, na parc. čísle 551/2 
v k.ú. Dojč od vlastníkov pozemku Dariny Nemečkayovej a 
Petra Martinkoviča v hodnote 5 € za m2 a využitím tohto prie-
storu na spevnené parkovisko k cintorínu; 

 s predajom pozemku pani Eve Huttovej po vypracovaní zna-
leckého posudku 

 odsúhlasenie usporiadania Oldies party v kultúrnom dome v 
Dojči dňa 18.4.2015 p. Gregorom Masarykom. 

 OZ ukladá obecnému úradu: 

 vyzvať všetkých majiteľov reklamných tabúľ na stĺpoch verej-
ného osvetlenia v obci, aby odstránili túto reklamu do 30 dní 
od výzvy, inak bude odstránená obcou Dojč a vzniknuté nákla-
dy budú prefakturované majiteľom reklamných tabúľ; 

 vyzvať spoločnosť Rabaka na odstránenie reklamnej tabule v 
parku pri zastávke na Kolónii; 

 vyzvať p. Ľubomíra Drinku na doplnenie žiadosti o zmene 
užívania stavby v časti Otrubnica o nasledovné údaje v zmysle 
VZN č. 9/2009 o usmerňovaní obchodnej činnosti—
prevádzkovú dobu autoopravovne a špecifikáciu vozidiel, kto-
ré bude autoservis využívať; 

 vyzvať p. J. Šurinovú rod. Smaženkovú na doplnenie žiadosti o 
vyjadrenie RÚVZ k predmetnej stavbe a účelu podnikania; 

 OZ nesúhlasilo: 

 s umiestnením reklamnej tabule p. D. Mihála na stĺpe verejné-
ho osvetlenia, nakoľko je to v rozpore s cestným zákonom; 

 s odpredajom obecného pozemku parc. č. 3335 v k.ú. Dojč p. Ľ. 
Drinkovi 

8.4.2015—4. zasadnutie 
 OZ schválilo: 

 zmenu rozpočtu obce na rok 2015 Rozpočtovým opatrením 
starostky obce č. 1/2015; 

 OZ súhlasilo: 

 so vstupom obce Dojč do Združenia miest a obcí na Slovensku; 

 s usporiadaním hodovej zábavy v kultúr. dome v Dojči dňa 
30.5.2015 p. Karolom Matulom; 

 s poskytnutím finančného príspevku prípravnému výboru vo 
výške 500 € na organizačné zabezpečenie retro osláv 1. mája v 
Dojči; 

 s prenájmom kultúrneho domu na Prvomájovú veselicu. 

 OZ zobralo na vedomie: 

 správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 
2014 . 
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Volám sa Pavol Zich, bývam v Dojči 34 rokov, po skonče-
ní strednej priemyselnej školy elektrotechnickej som si 
odpracoval civilnú vojenskú službu v Strednej odbornej 
škole v Senici ako technický zamestnanec, kde pracujem 
doteraz. Popri zamestnaní som vyštudoval vysokú školu 
v Trnave na STU MTF. Moje záľuby sú futbal, teraz už 
neaktívne a takisto som dobrovoľný hasič. 

Povedali pár slov o sebe — pani starostka a poslanci obecného zastupiteľstva  

Katarína Čelústková Na úvod sa chcem poďakovať ob-

čanom našej obce za dôveru, ktorú prejavili vo voľbách 

a zvolili ma  za poslankyňu už v druhom volebnom období. 

Volám sa Katarína Čelústková. Som absolventkou SEŠ 

v Senici. Pracujem ako micros špecialista v Slovenskej 

sporiteľni v Senici. Som vydatá, mám dve deti. Ako posla-

nec som pracovala v obci Dojč aj v minulosti. Obec zastu-

pujem vo finančnej komisii a v komisii na ochranu verejného záujmu pri výko-

ne funkcií verejných funkcionárov.  Moje záľuby sú aranžovanie, varenie 

a práce v záhrade. Rada pomáham pri organizovaní a dianí rôznych kultúr-

nych akcií v Dojči. Verím, že spolu s vedením obce a poslancami povedieme 

obec Dojč tou správnou cestou.  

Dovoľte aby som sa Vám predstavila. Volám sa Martina 
Gajarová a v Dojči bývam od môjho narodenia, ce-
lých  35 rokov. Som slobodná. Po ukončení strednej 
školy som sa venovala pomaturitnému štúdiu, odbor 
banská geodézia. Neskôr, popri práci, som diaľkovo 
vyštudovala Vysokú školu v Bratislave, študijný odbor 
verejná správa  a regionálny rozvoj. Štúdium som ukon-
čila štátnou skúškou a získala som akademický titul 
bakalár. Od roku 2002  pracujem  v štátnej správe na 
katastrálnom odbore v Senici. Pracovná pozícia - referent na technickom 
odbore. V rámci mojej pracovnej pozície sa často stretávam so zástupcami 
samospráv a občanmi. Poznám problémy, ktoré trápia obce aj obča-
nov. Ako novozvolená poslankyňa budem podporovať: 

- projekt na vybudovanie nových stavebných pozemkov 
- obnovu a rekonštrukciu školských zariadení 
- efektívne hospodárenie  s obecnými finančnými prostriedkami 

Volám sa Júlia Kozánková, rodená Mikulová. Mám 30 
rokov, bývam v Dojči. Vyštudovala som Pedagogickú a 
sociálnu akadémiu v Bratislave, ktorú som ukončila matu-
ritnou skúškou. Následne som nastúpila na externé štú-
dium Politológie na Vysokej škole sv. Cyrila             a 
Metoda v Trnave, ktoré som ukončila bakalárskou skúš-
kou. V roku 2004 som sa zamestnala ako asistentka čle-
nov predstavenstva a v roku 2008 ako upisovateľ technic-
kých rizík v Poisťovni Slovenskej sporiteľne v Bratislave. 

V súčasnosti som na rodičovskej dovolenke. Som vydatá a mám dve dcéry. 
Ako poslankyňa Obecného zastupiteľstva pôsobím v obci Dojč od decembra 
2012. V súčasnosti pôsobím v dvoch komisiách, v Komisii na ochranu verej-
ného poriadku a v Komisii školstva, kultúry a športu. 

PaedDr. Slavomíra Melišová    

V Dojči žijem od roku 1976. Som absolventkou SEŠ 
v Senici a nadstavbo-vého štúdia vychovávateľstva                 
v SPgŠ v Leviciach. Pokračovala som na PdF UK 
v Bratislave v odbore Učiteľstvo pre 1. stupeň ZŠ 
a pokračovala som v rigoróznom vzdelávaní. Spolupraco-
vala som s ŠPU, ŠIOVom, MPC Trnava, ZSŠS,  som 
členkou akreditačnej rady MŠVVaŠ SR. Mám 22 ročnú 

pedagogickú prax. Mám rada poriadok, čistotu, som cieľa-

vedomá, priama, flexibilná, pracovitá a niekedy nehľadím na prekážky, som 
prísna na seba i na svoje okolie.  Vyžadujem aktívny a zodpovedný prístup 
k plneniu si povinností.  
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Mgr. Zuzana Macková  Obec Dojč je mojím rodiskom. 

Po skončení Strednej zdravotníckej školy v Skalici som 

si doplnila vzdelanie na TU v Trnave, kde som študova-

la na Fakulte zdravotníctva a sociálnej práce, odbor 

ošetrovateľstvo a rehabilitácia. Zároveň som na Peda-

gogickej fakulte UK v Bratislave absolvovala doplnkové 

pedagogické štúdium. V súčasnosti pracujem ako uči-

teľka zdravotníckych odborných predmetov v Strednej 

zdravotníckej škole Skalica. Po voľbách 2014 som bola zvolená za pred-

sedníčku Komisie školstva, kultúry a športu a člena Komisie na ochranu 

verejného záujmu. Počas svojho poslaneckého mandátu som pripravená 

podporiť v hlasovaní návrhy a požiadavky obyvateľov obce, ktoré sú zame-

rané na preukázateľné zlepšenie kvality života občanov v Dojči. Som od-

hodlaná aktívne komunikovať so starostkou a ostatnými zamestnancami 

obecného úradu. Budem od nich požadovať všetky dôležité informácie, 

potrebné k správnemu rozhodovaniu, vedúcemu k dlho očakávaným zme-

nám, s následným efektom zjednodušenia a zlepšenia každodenného živo-

ta spoluobčanov. Som presvedčená, že nastal čas, aby sa všetci obyvatelia 

našej obce začali aktívne zaujímať o dianie v nej a participovali na rôznych 

aktivitách organizovaných v obci. Je dôležité, aby sme nezabúdali, že tole-

rancia, sloboda a zodpovednosť sú nevyhnutné atribúty pre dobré fungova-

nie spoločnosti. No a napokon nevyhnutné je aj to, aby sme sa všetci riadili 

nielen rozumom, ale aj srdcom... 

JUDr. Antónia Mikulíková 

Na úvod chcem poďakovať občanom našej obce, ktorí 
ma zvolili za poslankyňu už v druhom volebnom obdo-
bí. Pre obec pracujem vo finančnej komisii,  stavebnej 
komisii a v komisii na ochranu verejného záujmu pri 
výkone funkcií verejných funkcionárov. Aktívne sa po-
dieľam na riešení mnohých obecných záležitostí, vypra-
covávam zmluvy pre obec a iné dokumenty. Som pre-
svedčená, že starostka, obecné zastupiteľstvo a komisie, spolu so zamest-
nancami obce sú pripravení pracovať na zveľaďovaní a budovaní našej obce 
a odstraňovaní nedostatkov.  

Som spoločníčkou spoločnosti na predaj striech, podnikám v oblasti realit-
ných služieb, pracujem ako mediátorka (mimosúdne riešenie sporov) a 
v občianskych združeniach. Podieľam sa na spoluorganizovaní kultúrnych 
akcií v obci. 

Peter Orság 

V Dojči žijem od svojho útleho detstva a rozhodol som sa v 
ňom zostať žiť aj so svojou rodinou, manželkou a tromi 
deťmi. Som absolventom SPoŠ Holíč, neskôr som navšte-
voval Fakultu ekonómie a podnikania BVŠP v Bratislave. V 
súčasnosti som v služobnom pomere na Okresnom riadi-
teľstve policajného zboru v Senici.  

Ing. Svetlana Šefčíková 

Vyrastala som v Dojči, ale časť života som prežila v Holíči. Vrátila som sa 
však do Dojč, mám dvoch synov a na Školskej ulici máme postavený dom. 
Som absolventkou SEŠ Senica a Ekonomickej univerzity v Bratislave. Praco-
vala som v Slovenskej poisťovni (dnes Allianz) a v súčasnosti som ekonomic-
kou námestníčkou v COOP Jednota Senica. 

Ing.  Andrej  Vician 

Mám 46  rokov. Od roku 1980 bývam v Dojči. V  roku 1992 som ukončil 
štúdium na Vojenskej akadémii Antonína Zápotockého  v Brne odbor  Po-
zemné  staviteľstvo . Po jej ukončení som pracoval v armáde. 
Od  roku  2001  pracujem  v Bratislavskej  vodárenskej  spoločnosti a.s. 
ako  vedúci  prevádzky  stokovej  siete  a čerpacích  staníc  Senica .  Popri 
zamestnaní som absolvoval špecializované štúdium Súdneho inžinierstva v 
Žiline odbor Stavebníctvo . Mám osvedčenie vydané MŽP SR  o odbornej 
spôsobilosti na prevádzkovanie verejnej kanalizácie pre kategóriu K - I. 
Ako vedúci zamestnanec BVS a.s. zabezpečujem plynulú  prevádzku kana-
lizačného  systému miest a obcí okresov Senica, Myjava, Skalica 
a Malacky. 

Svoje pracovné skúsenosti chcem využiť pri budovaní a prevádzke kanali-
zácie  v našej obci.        

Kontakt na obecný úrad 

Obec Dojč  Telefón:   034/653 61 22 

Dojč 125  Mobil:      0911 534 974 

906 02 Dojč   Email:      obec@dojc.sk 

                      starosta@dojc.sk 



Informácie o činnosti obecného úradu  

Jarné čistenie obce 2015 
  V sobotu 25. apríla 2015 sa uskutočnilo „Jarné čistenie“ našej obce, ktoré pripravili poslanci so 

starostkou obce. Čistila sa prístupová cesta od kaplnky ku smetisku a multifunkčné ihrisko. 

K poslancom Kataríne Čelústkovej, Júlii Kozánkovej, Antónii Mikulíkovej, Svetlane Šefčíkovej, 

Pavlovi Zichovi  a starostke Slavomíre Melišovej sa pripojili i obyvatelia: Alžbeta Chropúvková, 

Anna Petrášová s dcérou Hankou, Elena Danková, Jakub Zeman, Jaroslav Bartoš so synom Jar-

kom, Pavol Černý, Ján Trupp, Stanislav Harnoš, Martin Opatovský, Kvetoslav Karkošiak, Peter 

Šefčík a Roman Meliš, s technikou pomohol p. Harnoš (traktor), p. Opatovský (JCB) a p. Skala 

(nákladné auto IVECO).  

  Vyzbierali sme 50 vriec plastov, skla a komunálneho odpadu – detské plienky a plastové hračky, 

polystyrén a pneumatiky až po káble a plastové časti áut. Už v priebehu minulého týždňa sme 

odviezli veľkoobjemový  kontajner, ktorý aktivačný pracovníci spolu so zamestnancami Obecné-

ho úradu naplnili sedačkami, nárazníkmi áut a ďalším odpadom, pričom vyzbierali 16 vriec plas-

tových fliaš. Technikou sa zhrnul biologický odpad a vyviezol. Začalo sa opravou sietí na multi-

funkčnom ihrisku, jeho okolie bolo vyčistené od plastových fliaš, papierikov a ostatného odpadu. 

Veríme, že naša práca nebude len príležitosťou pre ďalší vývoz odpadu na „uvoľnené“ miesto, že 

aj okolie multifunkčného ihriska bude čisté a jeho návštevníci budú používať odpadkové koše. 

Aby sme si vyčistené priestory ochránili nainštalujeme sem fotopasce a neporiadnikov budeme 

riešiť v správnom konaní. Záznam z fotopasce bude zverejňovaný aj na webstránke obce.  

  Žiadame občanov, aby k jarnému upratovaniu svojich obydlí a záhrad pristupovali zodpovedne. 

Veľkoobjemový odpad a drobný stavebný odpad neukladali do lesa a na okraje prístupových les-

ných ciest. Ukladanie odpadu na týchto miestach sa považuje za tvorbu divokej skládky. Dodržia-

vanie nakladania s odpadmi budeme monitorovať a pri porušovaní vyvodzovať príslušné sankcie.  

  Ďakujem všetkým, ktorí priložili ruku k dielu, ktorým záleží na prostredí v ktorom žijú 

a pomohli pri čistení prístupovej cesty od kaplnky ku smetisku a okolia multifunkčného ihriska.                                                                                               
                                                                                                                  -Slavomíra Melišová- 

Deň učiteľov 
  Členovia komisie školstva, kultúry a športu, spolu s tímom zamestnancov 
Obecného úradu v Dojči zorganizovali pri príležitosti Dňa učiteľov 30. marca 
2015 slávnostné stretnutie pedagógov a ostatných nepedagogických zamestnan-
cov pracujúcich v školstve, ktoré sa uskutočnilo v obradnej sieni obce. Stretli sa 
bývalí pedagogickí pracovníci spolu so súčasnými pedagogickými 
i nepedagogickými zamestnancami základnej a materskej školy v Dojči.  
  Predstavitelia obce a účinkujúci, ktorí vystúpili s kultúrnym programom, vzda-
li hold učiteľskému povolaniu a pripomenuli si J. A. Komenského, 
k myšlienkam ktorého sa vraciame ako k nevysychajúcemu prameňu. Starostka 
obce Dojč, PaedDr. Slavomíra Melišová, ocenila odovzdaním ďakovného listu 
PaedDr. Jaroslavu Božkovú a Mgr. Danielu Chorvatovičovú za dlhoročnú obeta-
vú a tvorivú prácu v oblasti školstva a vzdelávania. Všetkým pozvaným hosťom 
vyjadrila svoju vďaku a uznanie za ich prácu. Svoj príhovor ukončila citátom 
spomínaného velikána: „Vyučovanie je prácou pováh vznešených.“ 

  Po slávnostnom obrade nasledovalo posedenie, počas ktorého všetci zúčastnení 
zotrvali v družných 
rozhovoroch, spomí-
nali na svojich býva-
lých žiakov, na zážit-
ky zo školských lavíc 
a na to, že prácu učite-
ľa vedia mladí ľudia 
oceniť až vtedy, keď 
dospejú. Veríme, že 
organizované stretnu-
tie bolo prijaté pozitív-
ne a stane sa v našej 
obci tradíciou.                                        
-Mgr. Zuzana Macková- 

Štatistika obyvateľstva k 31.3.2015 
 

Počet mužov: 624 

Počet žien: 615 

 
Vitaj teda medzi nami  

utešené dieťa, 
nech na Teba iba dobré  

sudby žitia letia  
 

Ema Lučeničová  -  31.1.2015 

Lukáš Vrablic - 6.2.2015 

 
Láska, šťastie, spokojnosť sú tri  dobré 
vlastnosti. Nech Vás oboch sprevádzajú 

vo Vašom manželskom šťastí.              
Blahoželáme.  

 

Peter Rázik a Michaela Balážová 
11.4.2015, sobáš mali v Senici 

 
Kto žil v srdciach tých 

ktorých opustil, ten nezomrel. 
 

J. V. Sládek   
 

Štefan Pavlík  -  5.2.2015 
Hermína Smíkalová  -  14.2.2015 

Agneša Kotlárová  -  5.3.2015 
František Juračka  -  9.3.2015 

Jozef Vizváry  -  1.4.2015 
Jozef Václavek  -  22.4.2015 
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Prevádzkové hodiny obecného úradu 

Pondelok   7,30–11,45 / 12,45–17,00 

Utorok       7,30–11,45 / 12,45–17,00 

Streda      7,30–11,45 / 12,45–17,00 

Štvrtok     7,30–11,45 / 12,45–17,00 

Piatok      7,30–11,45 / 12,45–17,00 

obedňajšia prestávka: 11,45 – 12,45 

PORADŇA : Susedské spory  
Otázka : Mám problém so susedom. Zo strechy jeho domu je zvedený žľab na môj pozemok, voda zo stre-
chy mi tečie na dvor a navyše z jeho strechy padajú ku mne do dvora škridly. Tiež mám poškodený plot, 
pretože sused o môj plot opiera stavebný materiál. Situáciu som sa snažil riešiť, ale vznikajú medzi nami 
len hádky. 
 

Odpoveď: Podľa § 123 a násl. Občianskeho zákonníka je vlastník v medziach zákona oprávnený svoj predmet 
vlastníctva držať, užívať, požívať jeho plody a úžitky. Všetci vlastníci majú rovnaké práva a rovnaké povinnosti. 
Podľa § 127 Obč. zák. sa vlastník musí zdržať všetkého, čím by nad mieru primeranú pomerom obťažoval iného, 

alebo čím by vážne ohrozoval výkon jeho práv. Sused 
nesmie ohrozovať ani poškodzovať Váš majetok vodou zo 
strechy, ani padajúcimi škridlami, takisto nesmie poškodzo-
vať Váš plot. Požiadajte Vášho suseda, o vykonanie nápra-
vy, teda o opravu strechy a vykonanie odvodu vody zo 
strechy tak, aby netiekla na Váš pozemok. Ak sused nemá 
iný prístup k žľabom a poškodenej streche, než z Vášho 
pozemku, ste povinný mu na nevyhnutnú dobu 
a v nevyhnutnej miere umožniť prístup na Váš pozemok, 
aby mohol sused vykonať nápravu. Nesmie však pri tom 
spôsobiť škodu na Vašom majetku a prípadný neporiadok 
vzniknutý pri prácach musí odstrániť a Váš pozemok dať do 

pôvodného stavu. Pokiaľ sa týka oplotenia, požiadajte 

suseda, aby sa zdržal svojho konania, teda aby neopieral 
veci o Váš plot. Ak už prišlo k poškodeniu Vášho plota 
susedovým konaním, máte nárok na náhradu vzniknutej 
škody. Pokiaľ sa so susedom nedohodnete jednak na opra-
ve strechy a žľabov a jednak na náhrade za opravu poško-
deného plota, môžete ešte požiadať o pomoc buď obec 
alebo mediátora. Ak nebude možná dohoda ani za pomoci 
tretej osoby, môžete sa svojho práva domáhať súdnou 
cestou. V takom prípade doporučujem kontaktovať advoká-

ta, ktorý Vám spíše kvalifikovanú žalobu. 
                              -JUDr. Antónia Mikulíková- 
 

Vaše otázky do poradne môžete adresovať redakčnej rade, 
ktorá z Vašich otázok vždy jednu vyberie a v nasledovnom 
vydaní zverejní aj s odpoveďou na danú otázku. 



Plánované akcie: 
 

25.4.2015, t.j. sobota o 9.30 hod. sa bude konať 

v Bratislave na hrade Devín „Národná slávnosť na 
Devíne“, vstup zdarma. 
 

Dňa 10. mája 2015, t.j. nedeľa o 17.00 hod. sa 

v zasadačke OÚ v Dojči uskutoční Valné zhromaždenie 
MO MS Dojč. Vítaní sú všetci členovia aj noví 
záujemcovia o členstvo. 
 

24. 4. - 7. 6. 2015 sa bude konať v Záhorskom múzeu 

v Skalici výstava k 120. výročiu narodenia Júilusa 
Koreszku – maliara a výtvarníka, ktorý sa narodil v obci 
Dojč. Plánujeme usporiadať zájazd na výstavu, ak by bol 
záujem, na termín 8. mája 2015. 
 

Dňa 15.5.2015 bude pásmo v ZUŠ Senica k Ľudovítovi 

Štúrovi – z tvorby štúrovcov recituje Juraj Sarvaš, piesne 
slovenských skladateľov spieva mužský spevácky oktet 
Danubius Octet Singers. 
 

Matica slovenská v Martine organizuje Medzinárodný 
letný tábor Matice slovenskej. Lokalita: Stredisko Detský 

raj Tatranská Lesná, termín: 5.7.2015-19.7.2015. 
Poplatok za týždenný pobyt je 135€, za dvojtýždenný 
250,-€. 
 

Dňa 28. 6. 2015, t.j. nedeľa plánujeme návštevu SND 

v Bratislave na predstavenie „Je úžasná“. Zájazd bude 
spojený s návštevou Slavína alebo Bratislavského 
hradu.  
 

Plánujeme sa zúčastniť Slovenských národných 

slávností v Srbsku – termín koniec júla – začiatok 
augusta 2015. Termín bude spresnený, keď bude 

známy termín konania slávností. 
 

 

Bližšie informácie k všetkým plánovaným akciám 
poskytne záujemcom MVDr. Pavol Kubík, predseda 
MO MS Dojč. Informácie o činnosti a plánovaných 
akciách nájdete tiež na našej internetovej stránke 
www.mo-ms-dojc.webnode.sk. 

Miestny odbor Matice slovenskej v Dojči  

Novinky spoločenských organizácií v Dojči 

Naše futbalové A mužstvo začalo prípravu na jarnú časť 7. februára 2015 

a napriek občas nepriaznivému počasiu malo 20 tréningov. Všetci hráči až na 

jedného sú odchovanci Dojča, alebo Dojčania. 22.3.2015 sme odohrali 1. maj-

strovský zápas jarnej časti u favorita súťaže v Rovensku, aj keď polčas sme 

vyhrávali 1:0 a vypracovali sme si niekoľko šancí, zápas skončil prehrou 3:1. 

Nasledujúci zápas sme odohrali na domácom ihrisku proti Chropovu 

a oslavovali sme výhru 1:0 a zahodili veľa šancí. Nasledoval zápas v Osuskom 

s výsledkom 1:1 a predvedenou hrou a bojovnosťou potešili oko diváka. Po 

dvoch týždňoch prestávky nasledoval opäť zápas v Osuskom, ktorý sme prehra-

li 6:2. V nedeľu 26.4.2015 sme vyhrali s Chropovom 6:1. V najbližších termí-

noch nás čakajú zápasy vonku Častkov, potom voľno, Podbranč doma, Cerová 

vonku a na hody doma zakončíme sezónu s Rovenskom. Žiacke mužstvo začalo 

trénovať 2 krát do týždňa od 10.4.2015 a na svoj 1. majstrovský zápas jarnej 

časti ešte čakajú. Ten sa odohrá na domácom ihrisku 9.5.2015 o 12:00 

s Unínom. Pripravujeme 15. ročník futbalového turnaja „AXIAL CUP 2015“ 

v mesiaci júl. Presný čas a súperov včas vyhlásime a samozrejme bude aj dis-

kotéka. Na vašu návštevu a povzbudzovanie sa tešíme nie len na turnaji, ale po 

celú sezónu.                                                                            -TJ Družstevník Dojč- 

TJ Družstevník Dojč 

Rok 2015 pre nás začal organizáciou fašiangových osláv. 
Zabíjačková hostina a samotné pochovávanie basy sa tešilo 
veľkej účasti. S členmi DHZ Dojč sme si nacvičili bohatý 
program, z ktorého najväčší úspech malo predstavenie Mra-
zík na kolieskových korčuliach. Výročnou schôdzou 
z 1.mája 2015 sme zosumarizovali činnosť DHZ Dojč za rok 
2014. V týchto koľajach by sme chceli pokračovať i tento 
rok. Najbližšie sa zúčastníme prvomájového sprievodu v 
našej obci. Ďalej si pripomenieme Sviatok sv. Floriána, 3. 
mája 2015 a to svätou omšou a sprievodom k soche sv. 
Floriána, ukončený slávnostným obedom. Chystáme 
sa na tretí ročník Púte hasičov do národnej Baziliky Panny 
Márie v Šaštíne. Sezónu začíname previerkami hasičských 
jednotiek a hurá na súťaže. Dúfame, že tento rok sa nám 
podarí získať úctyhodné miesto. Tréningami sa chce-
me zlepšiť. Po práci si zaslúžime spoločný jednodňový výlet 
ku kultúrnej pamiatke Slovenska. Zároveň vás týmto chce-
me pozvať 8. augusta 2015 na deviaty ročník nočnej pohá-
rovej súťaže - Memoriál starostky obce. Na jeseň pred vyku-
rovacím obdobím budeme vykonávať preventívne prehliad-
ky rodinných domov.                                             -Peter Juráš 

veliteľ DHZ Dojč-  

Dobrovoľný hasičský zbor 

Dojčanský kroj známy i neznámy 
Dva ročníky matičných krojovaných plesov v Dojči oživilo aj otázku origi-
nálneho dojčanského kroja. Podľa pracovníčky Záhorského múzea v Skalici 
p. Márie Zajíčkovej ľudový kroj v Dojči sa prestal používať už na začiatku 
20. storočia a nedochoval sa do dnešných dní. V monografii o našej obci 
Dojč vydanej v r. 1998 sa nachádzajú niektoré fotografie, ktoré zachytávajú 
ženský aj mužský dojčanský kroj.  
Miestny odbor Matice slovenskej v Dojči má ambíciu dať ušiť kroje ženský i 
mužský ako vzor, podľa ktorého by bolo možné šiť ďalšie kroje. Pri tomto 
zámere sa stretol s pochopením obecného úradu v Dojči i p. Zajíčkovej, 
ktorá vyjadrila ochotu byť  nápomocná a odborne nás pri oživení nášho 
kroja usmerniť. Je potešiteľné, že aj u nás viacero občanov má záujem kroj 
oživiť. P. Ľubica Truppová už začala, a niektoré súčasti ženského kroja si 
ušila. Vyzývame našich občanov, aby pohľadali doma staré fotografie naj-
mä z obdobia pred 1. svetovou vojnou, na ktorých sú ľudia v kroji a zapoži-
čali ich na prefotenie – buď členom MO MS alebo obecnému úradu. V prie-
behu mája MO MS zorganizuje stretnutie s p. Zajíčkovou v priestoroch 
obecného úradu v Dojči, ktoré bude vyhlásené v rozhlase a na ktorom budú 
vítaní všetci občania, ktorí chcú tento zámer podporiť.   
                                                                                                  -Ing. Valéria Kubíková- 

Výstava Júliusa Koreszku—nášho rodáka 
 

Július Koreszka významný slovenský maliar krajinár sa narodil 24.2.1895 v na-
šej obci Dojč v rodine malého roľníka. Gymnaziálne štúdiá začal v Bratislave, 
ukončil ich však v Skalici, kde sa jeho rodičia medzičasom presťahovali. V roku 
1914 začal navštevovať Akadémiu výtvarných umení v Budapešti, ale vzápätí o 
pár mesiacov musel ísť na front. Ako priamy účastník I. sv. vojny získal otrasné 
skúsenosti, ktoré ho poznačili na celý život. Vlastné výtvarné štúdiá absolvoval 
až na pražskej Akadémii v rokoch 1919-1924. Po odchode z Prahy sa usadil v 
Bratislave, kde žil do roku 1936, kedy sa po smrti manželky presťahoval do 
Skalice. Tu strávil potom 20 rokov až do svojej smrti 1.12.1958.  V rannej tvorbe 

sa Koreszka venoval portrétu, neskôr najmä krajinárskym motívom z okolia Bratisla-
vy, vytvoril tiež cyklus vedút slovenských hradov. Po odchode do Skalice tvorilo 
toto mesto jeho ústrednú tému a pre Dom kultúry v Skalici namaľoval rozmerné 
plátno Pohľad na Skalicu.  Pri príležitosti 120. výročia narodenia pripravilo Záhorské 
múzeum v Skalici v spolupráci so Záhorskou galériou v Senici výstavu, ktorej cieľom 
je poukázať na odkaz i šírku jeho tvorby. Oživme aj v Dojči svoje povedomie o na-
šom významnom rodákovi Júliusovi Koreszkovi. Využime možnosť zoznámenia sa s 
jeho širokou škálou jeho tvorby, navštívme výstavu v Záhorskom múzeu Skalica, 
ktorej vernisáž bola 24.4.2015 a potrvá do 7.6.2015.                      -Ing. Valéria Kubíková-                                                                                                
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Zo života materskej a základnej školy 

V piatok 16.01.2015 ožila materská škola karneva-

lovou náladou. Deti sa vyobliekali do krásnych 

masiek. Zmenili sa na princezné, policajtov, pirá-

tov, robotov, ježibaby.... Masky všetkých detí boli 

pestré a milé. Do tanca hrala skupina „Delt – ja-

ys“, tie najlepšie pesničky, pri ktorých sa deti do 

sýtosti vyšantili. Prichystaná bola i bohatá tombo-

la a bufet plný dobrôt. 

13. marca 2015 deti navštívili obecnú knižni-

cu v rámci ,,Marec, mesiac knihy“. 

25. marca 2015 nás navštívilo bábkové di-
vadlo   Dúha“. Príbeh bol o malom Miško-
vi  jeho dobrých kamarátoch. 

 

V dňoch 2.3.-31.3.2015 prebehol v MŠ zápis 
na školský rok 2015/2016.  V budúcom škol-
skom roku by malo MŠ navštevovať 38 detí. 

Naša materská škola, ako inštitúcia predpri-
márneho vzdelávania podporuje celostný osob-
nostný rozvoj dieťaťa. V rámci plnenia výchov-
no-vzdelávacích cieľov predprimárneho vzde-
lávania majú deti priamo v MŠ možnosť praco-
vať s modernými digitálnymi technológiami 
a edukačnými programami. Každá trieda je 
vybavená počítačom a interaktívnou tabuľou 
s možnosťami pripojenia na internet. Priamo 
v materskej škole sa organizujú rôzne formy 
spolupráce s rodičmi: besiedky, rodičovské 
združenia, výstavky, tvorivé dielne. 
 
V oblasti odbornej komunikácie a poradenstva 
spolupracujeme s Centrom pedagogickopsy-
chologického poradenstva v Senici. 
Spolupracujeme aj so ZUŠ, kde celkovo 5 detí z 
veľkej skupiny navštevuje výtvarný krúžok. 
Deti majú tiež možnosť výučby anglického 
jazyka, ktorý sa učia hravou formou, básnička-
mi a pesničkami. 
 
Do budúcnosti má materská škola ambíciu 
naďalej poskytovať kvalitnú starostlivosť 
v oblasti vzdelávania a výchovy, zvyšovať od-
bornú úroveň pedagógov a poskytovať, tak 
rodičom aj ich deťom spoluprácu a pomoc 
v jednom z najdôležitejších období v živote 
človeka. Spoločným úsilím, tak v konečnom 
dôsledku pripraviť deťom čo najlepší vstup do 
základnej školy. 
                                                            -Ľudmila Drinková- 

Zápis žiakov do 1. ročníka 

    Slávnostný zápis žiakov do 1. ročníka prebehol v našej Základnej škole dňa 

05. februára 2015. Budúcich prváčikov v prítomnosti ich rodičov privítal pán 

riaditeľ Mgr. Drahotín Nečas, pani zástupkyňa Mgr. Ľubica Ušiaková a pani 

učiteľky z I. stupňa. Úvodný, neformálny rozhovor pedagógov a prítomných 

uvoľnil prvotné napätie. Následne sa skupina rodičov a detí naplnených oča-

kávaniami rozdelila. 

   Naši budúci žiačikovia sa v prítomnosti PaedDr. Jaroslavy Božkovej hravou 

a zábavnou formou oboznámili s tým, čo ich od septembra čaká v školských 

laviciach. V rámci tejto činnosti boli overené predpoklady deti na vstup do 

školského života. Pre deti boli pripravené úlohy vo forme pracovných listov 

a riadených rozhovorov. Pani učiteľka sledovala rečový prejav a sociálnu zre-

losť detí, nenútenou formou overila ich zručnosti v oblasti jemnej a hrubej 

motoriky, priestorovej orientácie. Všímala si tiež celkový záujem detí  

o proces vzdelávania. Budúci prváci boli po celý čas smelí a zvedaví.            

   V tom istom čase sa Mgr. Tatiana Podoliaková venovala rodičom budúcich 

prvákov. Rodičov čakalo vypĺňanie tlačív a množstvo informácií, ktoré súvi-

seli so vstupom ich dieťaťa do prostredia základnej školy. Všetkých prítom-

ných potešilo kultúrne vystúpenie našich žiakov, ktorí si pod vedením p. uči-

teliek pripravili pásmo pesničiek a básničiek. Taktiež mali možnosť pozrieť si 

budovu školy, interiér a vybavenie tried.  

     Ďakujeme 10 zapísaným žiakom a ich rodičom za prejavenú dôveru. Verí-

me, že svoje rozhodnutie neoľutujú, a že v našej škole nájdu nielen zdroj po-

znatkov, vedomostí a skúseností, ale aj pekné kamarátstva a množstvo príjem-

ných zážitkov. Tešíme sa na stretnutie v septembri. 

24.1.2015 zorganizovala Rada rodičov pri ZRPŠ Dojč 

detský karneval, účasť bola hojná, zábava skvelá. Ve-

čer tiež zorganizovali už druhý ročník Karnevalu pre 

dospelých, ktorý sa opäť stretol s veľkým ohlasom. 



V á ž en í  s p o l u ob č a n i a ! 
Organizačný výbor z obce 
Dojč Vás pozýva na 5. ročník 
retroosláv 1. mája – sviatku 
práce, ktoré sa uskutočnia 
dňa 1. mája 2015 v piatok s 
oficiálnym začiatkom o 13,00 
hodine. Zhromažďovanie 
účastníkov prvomájového 
sprievodu, peších, s techni-

kou i mamičiek a stareniek s kočíkmi bude od 10,30 hodiny na námestíčku u predaj-
ne klampiarskych potrieb – firma Emtei. Prvomájová tribúna bude na priestranstve 
pri kostole, na ktorej ako vždy privítame vzácnych hostí. Všetko je pre Vás priprave-
né – dychová hudba Štefanovjanka, výborné občerstvenie, atrakcie pre deti, krásny 
prvomájový sprievod, pestrý kultúrny program a prvomájová veselica v retroštýle 
so začiatkom o 20,00 hodine v kultúrnom dome, kde ste vítaní v retrooblečení z čias 
socializmu ako pionieri, zväzáci, vojaci, príslušníci verejnej bezpečnosti a tiež v iných 
dobových odevoch. Srdečne Vás pozývame nielen do sprievodu, ale i na posedenie 
medzi dobrými ľuďmi v našej obci Dojč. Tešíme sa na Vašu účasť. 
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Pozvánky na plánované podujatia 

Slávnosť  

PRVÉHO SVÄTÉHO PRIJÍMANIA  

bude v našej farnosti 

14. júna 2015 
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Obec Dojč Vás srdečne pozýva na                   

I. obecný ples dňa 30.1.2016 

(bližšie informácie uvedieme v ďal-

šom čísle Dojčanských novín) 

 


